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Protokół  

z posiedzenia  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 27 października 2022 r. 
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Protokół  

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  
z dnia 27 października 2022 roku pod przewodnictwem p. Pawła Adriana Pecury - 
Przewodniczącego Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji udział wzięło 5 członków Komisji, w tym radny p. Edward 
Podbielski brał udział zdalnie. Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania 
środków porozumiewania się na odległość. Lista ta obecności załączona do protokołu 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

-Sylwia Katarzyna Kos- Sekretarz Miasta.  

Proponowany Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołów z ostatnich 
posiedzeń Komisji. 

2. Rozpatrzenie petycji oraz wypracowanie projektu uchwały w sprawie petycji dot. ul. 
Jasnej i ul. Złotej . 

3. Sprawy różne. 

AD 1. 

Przewodniczący Komisji p. Paweł Pecura dokonał otwarcia posiedzenia. Po przywitaniu 

zebranych i stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany 

porządek obrad, który został przyjęty bez uwag. Komisja bez uwag przyjęła protokoły ze 

swoich ostatnich posiedzeń. 

AD 2. 

Przewodniczący Komisji p. Paweł Pecura  poinformował o tym, że w dniu 12 września 

2022 r. do Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  wpłynęła petycja mieszkańców ul. Jasnej i ul. 

Złotej w sprawie podjęcia działań  związanych z budową ulic Jasnej i Złotej. Komisja 

zapoznała się treścią petycji.  

W wyniku dyskusji Komisja uznała że budowa ul. Jasnej i ul. Złotej jest zasadna, 
podobnie jak wielu innych w mieście, jednak decyzja o ich realizacji zostanie podjęta przez 
Radę Miasta  podczas  uchwalania budżetu miasta na 2023 r. 

W mieście Ostrów Mazowiecka w pierwszej kolejności budowane są ulice, na które 
wykonana jest dokumentacja projektowa. Decyzje co do wyboru ulic przeznaczonych do 
realizacji w danym roku budżetowym podejmuje Rada Miasta. Rada Miasta uchwalając 
budżet kieruje się zasadnością danej inwestycji i możliwościami finansowymi miasta. 

Zdaniem Komisji do czasu wybudowania ulicy stan nawierzchni powinien być 
poprawiany poprzez uzupełnianie ubytków kruszywem drogowym oraz wyrównywanie. 

Biorąc powyższe pod uwagę Komisja wypracowała projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia petycji / projekt w załączeniu/.  Projekt uchwały został przyjęty  jednogłośnie 
a następnie przekazany pod obrady sesji Rady Miasta. 
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AD 3 

Przewodniczący Komisji p. Paweł Pecura podniósł problem przepełnionych koszty na 
śmieci na ul. Kościuszki. Poddał pod rozwagę albo wymianę koszy na większe albo 
częstsze ich opróżnianie. 

Radny p. Mirosław Pędzich zwrócił uwagę na brak kosza na śmieci przy wiacie 
autobusowej na ul. Szkoły Podchorążych Piechoty. i na wystające studzienki na ul. 
Legionowej. 

Radny p. Michał Kacprzak zapytał o to czy wszyscy lokatorzy z budynku komunalnego 
przy ul. 3 Maja 82 już się z niego wyprowadzili.  

Sekretarz Miasta p. Sylwia Katarzyna Kos poinformowała, że sprawa koszty na śmieci 
będzie przeanalizowana i załatwiona. Przekazała również informację na temat tego, że we 
wskazanym budynku komunalnym przy ul. 3 Maja mieszka jeszcze jedna rodzina, która 
nie przyjmuje wskazań do zawarcia umowy najmu innego lokalu mieszkalnego. Dodała, że 
wobec tych lokatorów podjęte będą iczynności komornicze. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji  

Paweł Adrian Pecura 

Sporządziła:  

Izabela Rejniak – Kierownik Biura Rady 

 
 


